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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z otrzymaną odpowiedzią na interpelację o sygnaturze O lAl 
BRM.0003.178.2017 proszę o uściślenie odpowiedzi o informację ile i w jakim 

wieku zostało przyjętych dzieci do żłobków z podziałem na placówki oraz ile i 

w jakim wieku w chwili aktualnej już po naborze jest w danej placówce dzieci z 

podziałem na wiek dziecka. 

W informacji zawarta jest liczba 160 dzieci przyjętych do placówek w roku 

2017. Proszę doprecyzować ilu chętnych łącznie na całe miasto z podziałem na 

placó,wki było w naborze 2017 oraz czy na przestrzeni ostatnich lat chętnych 

przybywa lub ubywa. 

(podpis) 


